

SHARED SERVICES CANADA
ScaleUp 003
Q&A Amdt 001
Automated Bidding Solution (ABS)

Solicitation No.	ScaleUp003	Date	February 18, 2022
------------------	------------	------	-------------------

Additional Industry Question Period February 17-18th 2022

Questions & Answers	
Question - 1	<p>[Re pricing strategy in the solicitation documentation -- \$20,000 for prototype 1 and \$15,000 for prototype 2]: Are these set prices or are you looking for a quote from us based on what we think it would take to create those?</p>
SSC's Answer - 1	<p>A quote -- while our budget is reflected in the prices set forth in pricing strategy.</p>

Question - 2	<p>Are there any technology requirements such as Microsoft versus AWS Cloud or other?</p>
SSC's Answer - 2	<p>Canada is currently working with Microsoft suite. Many other technologies are compatible therewith, but not all. We are open to suggestions of other useful technologies and take them into consideration for future GC endeavours.</p>

Question - 3	<p>For web applications on mobile, is the expectation one or several operating systems to be supported (i.e. iOS vs Android, other)?</p>
SSC's Answer - 3	<p>A valuable consideration to be determined alongside technical authority during contract period (work segment 1).</p>

Question - 4

If entering contract via joint-venture (with another organization or sole-proprietor), do both parties have to be registered to P2P and PBN?

SSC's Answer - 4

Having a PBN (through CRA) is necessary for both. Registering to P2P is recommended for both, but only required for one for invoicing purposes.

Question - 5

Offline access low bandwidth, and rural community access – are these things that may be sought?

SSC's Answer - 5

At this time we have not defined terms specific to such communities. We are early into the development phase and are focussing on mobile devices for this rollout. The extent to which mobile devices can reach other networks and regions is a greater undertaking that would rely largely upon Canada's major telecommunication service providers and radio towers. It is certainly something valuable to have on the radar and we thank you for the question.

Question - 6

Operating system applications to be developed ought to be native or non-native software?

SSC's Answer - 6

Likely native (i.e. to iOS, Samsung and such described in Statement of Challenge Annex), though we are not experts in this area and this is why we are soliciting your expertise. You are certainly invited to recommend combinations of both or other better approaches.

SERVICES PARTAGÉS CANADA

Initiative S'élancer 003

Q&R Amdt 001

Solution de soumission automatisée (SSA)

Numéro de demande de soumission:	ScaleUp003	Date	Le 18 février, 2022
----------------------------------	------------	------	---------------------

Période de questions additionnels 17-18 février 2022

Questions et réponses	
Question - 1	<p>(Concernant exigences de prix indiquées dans le formulaire de soumission -- \$20,000 pour prototype 1 et \$15,000 pour prototype 2) : S'agit-il de prix fixes ou recherchez-vous un devis de notre part basé sur ce que nous pensons qu'il faudrait pour les créer ?</p>
SSC's Answer - 1	<p>Un devis - alors que notre budget se reflète dans les prix indiqués dans la stratégie de tarification tel qu'indiqué.</p>
Question - 2	<p>Avez-vous des exigences de mise en œuvre avec divers technologies spécifiques comme Microsoft au lieu de AWS Cloud ou autre?</p>
SSC's Answer - 2	<p>Le Canada travaille actuellement avec la suite Microsoft. De nombreuses autres technologies sont compatibles l'avec, mais pas toutes. Nous sommes bien ouverts aux suggestions d'autres technologies utiles et les prenons en considération pour les futurs efforts du GC.</p>
Question - 3	<p>Pour les applications Web sur appareil mobile, s'attend-on à ce qu'un ou plusieurs systèmes logiciel soient pris en charge (c'est-à-dire iOS vs Android, autre) ?</p>
SSC's Answer - 3	

Une considération importante à déterminer avec l'autorité technique pendant la durée du contrat (phase de travail 1).

Question - 4

Si vous poursuivez un contrat coentreprise (avec une autre organisation ou un propriétaire unique), les deux parties doivent-elles être enregistrées sur APL et NAE ?

SSC's Answer - 4

Avoir un NAE (avec ARC) est nécessaire pour les deux entreprises/propriétaire(s). Avoir un compte avec APL est définitivement recommandé pour les deux, mais seulement absolument besoin pour une des deux appliquant sous cette soumission.

Question - 5

L'accès hors ligne à faible bande passante et l'accès aux communautés rurales sont-ils des éléments qui peuvent être recherchés ?

SSC's Answer - 5

À présent, nous n'avons pas encore défini de termes spécifiques à ces communautés/réseaux. Nous sommes au début de la phase de développement et nous nous concentrons sur les appareils mobiles uniquement pour ce déploiement. La mesure dans laquelle les appareils mobiles peuvent atteindre d'autres réseaux et régions est un engagement plus importante qui dépendrait en grande partie des principaux fournisseurs de services de télécommunication et des tours radio du Canada. C'est certainement quelque chose de précieux à avoir sur le radar et nous vous remercions pour la question.

Question - 6

Les applications du système d'exploitation à développer doivent-elles être des logiciels natifs ou non natifs ?

SSC's Answer - 6

Probablement natif (c'est-à-dire iOS, Samsung et autres décrits dans l'annexe de l'énoncé de défi). Pourtant nous ne soyons pas des experts dans ce domaine et c'est pourquoi nous sollicitons votre expertise. Vous êtes certainement invités à recommander des combinaisons des deux ou d'autres meilleures approches.